
Fremtidens 
Vild med Vand -

Hvad skal der til for at der er 
Vild med Vand på havnene i årene frem? 



At være hænder nok på de vigtigste pladser -

Ved Du hvem der skal følge efter dig som tovholder / udvalgs medlem?   

Hvis du gør - hvad har du gjort for at finde en efterfølger?

Hvis ikke du gør – hvilke overvejelser gør du ift. at finde en  efterfølger? 



Input: 

• Invitér og vis at der er muligheder.

• Uddelegér og giv erfaringer med mindre opgaver. 

• Er der plads i Udvalget til nye deltagere og deres måde at gøre tingene på? 

• Ved Jeres egne foreningers medlemmer nok om Vild med Vand – er det nemt 
for dem at blive involveret?  

• Er der andre foreninger der skal inviteres med fra Jeres havn (eller lokal 
område)? 

• Er der nye måder at være med på? 

• Kan man beskrive de opgaver der er i en funktion og lave aftale med 
forskellige back-up personer, hvis nu der opstår behov? Det er måske 
nemmere at sige ja til at være back-up end til at være ”den” J * tak til Lone / Ebeltoft



Hvorfor er Du og din havn med i Vild med Vand? 

Hvad er det vigtigste I får ud af det (Lav evt. en liste i fællesskab i udvalget). 

Passer det til Jeres forventninger? 

Kunne I tænke Jer at få noget andet ud af det?

Hvis ja – hvad? 



Hvad er succeskriterierne for Jeres Vild med Vand aktiviteter? 

Er I enige om målene?  Skal de justeres når der kommer nye deltagere med? 

Kan Vild med Vand (også) handle om nå nogle interne mål? 

(F.eks. fællesskab mellem medlemmerne på Jeres havn?).

Eller om mere samarbejde mellem havnens foreninger og Kommune ol. 


